
 

PARAISTEN NUORISOVALTUUSTO  

PÖYTÄKIRJA 27.2. 2025 KLO 15.06  
PARAISTEN KAUPUNGINTALO, KOKOUSHUONE SKANSSI  

 

Läsnä:   

Leo Waldén, varapuheenjohtaja Sarlinska skolan 

Vilma Rantapaju  Sarlinska skolan 

Ellen Kumlander Paraistenseudun koulu 

Ina Pohjakallio Kyrkbackens skola 

Thea Bäckman (Meet)  Skärgårdshavets skola  

Casimir Rajakangas (Meet)  Ulkosaariston koulu 

Fanny Björklund (Meet)  Iniö skola  

Matilda Ström (Meet)  Pargas svenska gymnasium 

  

Tove Dahlén   Ohjaaja ja sihteeri 

Alexandra Tuominen  Ohjaaja 

 

§ 1 Kokouksen avaaminen  

Varsinainen puheenjohtaja on estynyt osallistumasta kokoukseen.  
Varapuheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.06. 

   

§ 2 Kokouksen laillinen koolle kutsuminen ja päätösvaltaisuus 

 Kokous on laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen. 

 

§ 3 Esityslistan hyväksyminen  
Esityslista hyväksyttiin. 

 

§ 4 Kahden ääntenlaskijan ja pöytäkirjantarkastajan valitseminen 

 Ehdotus: Vilma Rantapaju ja Ina Pohjankallio 

 Ehdotus hyväksyttiin. 



 

§ 5 Koulujen ajankohtaiset asiat 
 

Mitä kouluissa tapahtuu, onko jotain, mitä oppilaskunta haluaa 
nuorisovaltuuston käsittelevän?  
 
Sarlinska skolan – Ennen talvilomaa järjestettiin ystävänpäivätanssiaiset, ja nyt 
oppilaskunta harkitsee pääsiäis- tai vapputapahtumaa. 

Kyrkbackens skola – Ystävänpäivänä järjestettiin pienimuotoista 
ystävänpäiväohjelmaa.  

Paraistenseudun koulu –  

Pargas svenska gymnasium – Abit ovat jääneet lukulomalle. Lukio aikoo lähettää 
avustussaattueen Ukrainaan, tavoitteena on kerätä 25 000 euroa, jotta voitaisiin 
lähettää ambulanssi. Kyseessä on yhteistyö Axxellin ja Paraisten lukion kanssa. 

PSG:lle ja Axxellille on järjestetty huumeaiheinen luento, jossa 
kokemusasiantuntija oli paikalla kertomassa aiheesta.  

Paraisten lukio – Ei edustajaa paikalla. 

Skärgårdshavets skola – Koulussa järjestettiin ystävänpäiväohjelmaa. 9. luokan 
oppilaat suorittavat tällä hetkellä TET-harjoitteluaan. 

Ulkosaariston koulu – Ei mitään erityistä. 

Iniö skola – Ei edustajaa paikalla. 

Axxell – Ei edustajaa paikalla. 

 
§ 6 Nuorisovaltuusto 2025 
 Nuorisovaltuuston toimikausi on loppusuoralla ja päättyy 30.9.2025. 
 Minkä asioiden parissa nuorisovaltuusto haluaa työskennellä keväällä 2025? 
 Nuorisovaltuusto haluaa nostaa esille eri puolella kaupunkia olevia paikkoja, 

joille pitäisi tehdä jotakin. Kaikki jäsenet keräävät seuraavaan kokoukseen tietoa 
tällaisista paikoista omilta kunta-alueiltaan.  

 Tietoa kaupungissa käynnissä olevista hankkeista, joissa nuorisovaltuuston tulee 
olla aktiivinen. Ohjaaja Dahlén yrittää saada vastauksia kaupungin 
avainhenkilöiltä.  

 Nuorten tuki ja apu; lisää tietoa siitä, mistä nuoret voivat saada tukea ja apua.  
   
 Miten nuoret saavat tietää nuorisovaltuuston olemassaolosta ja sen tehtävästä? 
 Nuorisovaltuusto tekee mainosvideon, jota voidaan levittää. Videosta käy ilmi, 

että nuorisovaltuusto on nuorten ääni kaupungissa ja että nuorisovaltuusto on 
mukana vaikuttamassa kaupungin asioihin ja antamassa lausuntoja niistä. 
Lisäksi videosta käy ilmi, että nuorisovaltuusto tekee yhteistyötä muiden 
vaikuttamistoimielinten kanssa ja että sillä on edustajia lautakunnissa ja 
työryhmissä.  



  
 Nuorisovaltuusto julkaisee ilmoituksen, jossa kerrotaan siitä, kenen kautta, 

missä ja miten nuorisovaltuustoon voi olla yhteydessä. 
 Nuorisovaltuusto haluaa järjestää tapahtuman nuorilta nuorille. Seuraavaan 

kokoukseen kerätään ideoita oppilaskunnilta, ystäviltä ja muilta nuorilta. 
Millainen tapahtuma tämä voisi olla?  
 

§ 7 Ajankohtaiset asiat 

 27.1. järjestettiin iltakoulu kaupungin kasvuohjelmasta. Iltakouluun osallistuneet 
nuoret kertoivat tilaisuudesta. Väestöpyramidin kääntäminen tarkoittaa sitä, että 
meidän on käännettävä ikärakenteen trendi tai vähintäänkin tasoitettava sitä.  

 

§ 8 Muut asiat 

Vastaaminen Ylen kyselyyn nuorisovaltuuston toiminnasta kunnassa ja 
päätöksenteossa sekä läsnäolo-oikeudesta kaupungin eri toimielimissä ja 
työryhmissä.  

 

§ 9 Seuraava kokous  

 Maanantaina 31.3. klo 15.00 

  

§ 10 Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.27. 

 

 


